
Protokół Nr 5/21
z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji

z dnia 15 września 2021 r.

Posiedzenie komisji rozpoczęło się w dniu 15 września 2021 r. o godz. 1300

Posiedzenie komisji zakończyło się w dniu 15 września 2021 r. o godz. 1310

Posiedzenie komisji odbyło się w sali narad Urzędu Miasta Sejny.

W posiedzeniu wzięło udział 2 członków Komisji zgodnie z załączoną listą obecności.

1. Radna Paulina Błuszko – Nasewicz,
2. Radny Tomasz Korzeniecki.

Radni nieobecni:

1. Radny Janusz Zabłocki.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

1. Pani Aneta Kimszal – Sekretarz Miasta Sejny,
2. Pan Arkadiusz Adam Nowalski                         - Burmistrz Miasta Sejny,
3. Pani Dominika Sidor  – Kierownik RPG,

Posiedzenie  Komisji  otworzyła  i  jemu  przewodniczyła  Pani  Paulina  Błuszko  -  Nasewicz
–Wiceprzewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Wiceprzewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Pani Paulina Błuszko - Nasewicz –-
przestawiła proponowany porządek posiedzenia. 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.

Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Rozpatrzenie petycji z dnia 30 czerwca 2021 r. 
4. Sprawy różne.
5. Zakończenie posiedzenia.

Do pkt 3. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Pani Paulina Błuszko - Nasewicz -
przeszła do kolejnego punktu posiedzenia, którym jest rozpatrzenie petycji z dnia 30 czerwca 2021 r. 
( petycja w załączeniu )

Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski -  Burmistrz  Miasta  Sejny:  Radni  byli  informowani  o
możliwościach pozyskiwania środków i o planach inwestycyjnych niezależnych od dotacji. Piszemy
wnioski na „Polski Ład”. Złożyliśmy na całość kanalizacji w mieście i  wody bieżącej. Zmieniłem
swoje podejście do inwestycji i teraz nie realizujemy ul. Młynarskiej. Czekamy na możliwą dotację.



Zostanie  zrealizowane  tylko  przebicie  pod  Marychę  co  jest  konieczne  do  zakończenia  projektu
uzbrojenia terenów inwestycyjnych. Pod koniec września będzie wiadomo, które projekty przeszły w
ramach  „Polskiego  Ładu”.  W  przyszłej  perspektywie  budżetowej,  powinny  być  pieniądze  na
skanalizowanie miasta. Będziemy też się starali o dotację. 

Petycja  dotyczy procesu,  który  już  jest  realizowany.  Nie  jesteśmy pewni  w jakim tempie
będziemy go realizować. Jeżeli dostaniemy pieniądze to zrealizujemy z „Polskiego Ładu”, jeżeli nie
dostaniemy, to teraz będziemy się starali zrobić dokumentację kanalizacji. 

Pani  Dominika Sidor – Kierownik RPG: Poinformowała, że już wyłoniliśmy wykonawcę na
wykonanie dokumentacji kanalizacji na ul. 11 Listopada. 

Pan Arkadiusz Adam Nowalski - Burmistrz Miasta Sejny: W zależności od tego co wyjdzie w
tej dokumentacji można będzie obliczyć koszty tej operacji. Petycja mieszkańców w tym Skarbnika
Powiatu, rozumiem jest spowodowana tym, iż Pani Skarbnik ma informację z pracy, że Powiat tam
będzie robił remont ulicy. Pani Skarbnik nie do końca analizuje sytuację finansową miasta. Miasto
pochyla się nad taką sytuacją. Jeżeli nie będziemy dysponowali dofinansowaniem będziemy musieli to
zrobić z pożyczki. Taka możliwość teoretycznie się pojawiła w momencie rezygnacji z przebiegu ul.
Młynarskiej. Wszystko zależy od kosztorysu, posiadanych środków i aktualnej sytuacji budżetu, to
będzie podlegało dyskusji władz wykonawczych z Radnymi. W zależności od tego jak pójdą przetargi
na drogi, trzeba będzie podjąć decyzję co robimy, a czego nie robimy, i w jakim tempie. Na dzień
dzisiejszy w odpowiedzi na petycję stanowczo nie mogę powiedzieć jasno: - będę robił czy nie będę.
Bez stanowiska Rady i oceny Rady stosownie do naszej sytuacji w przyszłości nie jestem w stanie
odpowiedzieć. Podejmuję kroki aby móc to wycenić i ewentualnie zrobić. Miasto ma zamiar zrobić
kanalizację tam, gdzie jej jeszcze nie ma. Nasze zamiary trzeba oceniać w miarę naszej kondycji co
jest Radnym przedstawiane na bieżąco. Ostateczna decyzja zależy od dofinasowania i od kondycji
finansów miasta, od innych dofinansowań, od całości budżetu.

Wiceprzewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Pani Paulina Błuszko - Nasewicz –
stwierdziła,  że  petycja  jest  zasadna.  Miasto  potrzebuje  kanalizacji.  Jest  szansa  w  zależności  od
dofinansowania.

Komisja  jednogłośnie  (Wiceprzewodnicząca  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji Radna
Paulina Błuszko – Nasewicz i  Radny Tomasz Korzeniecki)  opowiedziała się za stwierdzeniem , że
petycja z dnia 30 czerwca 2021 r. jest zasadna.

 
Zdaniem Komisji petycję należy uznać za zasadną.

Do pkt 4. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Pani Paulina Błuszko - Nasewicz –
przeszła do kolejnego punktu posiedzenia, sprawy różne.

W spawach różnych nie poruszono żadnych tematów.

Do pkt 5. 

Po wyczerpaniu porządku Pani Paulina Błuszko - Nasewicz  – Wiceprzewodnicząca Komisji
Skarg, Wniosków i Petycji zamknęła posiedzenie. 



       Wiceprzewodnicząca Komisji Skarg, 

                 Wniosków i Petycji

Protokołowała:          / - / Paulina Błuszko - Nasewicz
Danuta Wilkialis


